
1 
 

Protokół nr XLVI/22 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 26 maja 2022 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:45. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy 

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady 

prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, 

poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji 

uczestniczyło w niej 13 radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie 

obecnych było 23 radnych (lista obecności dołączona do protokołu).  

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości (uczestniczących online): 

Panią Barbarę Barańską – Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska 

Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska, 

Pana Wojciecha Jarczaka – Opolskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska, 

Pana Waldemara Wejner – Zastępcę Naczelnika Wydziału Inspekcji Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski powitał również Piotra Szwaczka – Prezesa 

Zarządu ZAKSA S.A. Kędzierzyn-Koźle oraz zawodników Korneliusza Banacha i 

Wojciecha Żalińskiego. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska oraz radni pogratulowali siatkarzom za obronę 

tytułu najlepszej drużyny w Europie.  

 

Po krótkiej przerwie, prowadzący obrady pogratulował pani skarbnik Joannie Hariasz 

za zajęcie I miejsca w ogólnopolskim rankingu Perły Samorządu w kategorii gmin 

miejskich powyżej 25 tys. mieszkańców.  

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad podjęcie uchwały  w sprawie wniosku o przetłumaczenie i wydanie 

drukiem dzieła Augustyna Weltzla pt. „Geschichte der Stadt, Herrschaft und 

ehemaligen Festung Cosel” i poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 
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Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Piasecki, Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Halina Mińczuk 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że ww. punkt został wprowadzony do 

porządku obrad. 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XLVI sesji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle, przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XLV/22 z sesji Rady Miasta z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Ocena jakości powietrza na terenie województwa opolskiego, ze szczególnym 

uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-Koźle w latach 2020-2021 wraz z 

działalnością kontrolną Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

6. Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2021 

roku. 

7. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2021 do 

31.12.2021 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2021. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2021. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-

2021 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na 

lata 2021-2025 za rok 2021. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok. 

13. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2021 rok. 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2021 r. 
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15. Sprawozdanie z realizacji uchwały „Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 za rok 2021. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-

Koźlu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń  kanalizacyjnych na lata 2022-2025”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Prezydenta 

Miasta Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży 

lokalu mieszkalnego nr xxxxx położonego w budynku przy ul. xxxxxxxxxx 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za 

usługi przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów środkami 

miejskiego, publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości opłat 

dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu rzeczy 

i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przetłumaczenie i wydanie drukiem dzieła 

Augustyna Weltzla pt. „Geschichte der Stadt, Herrschaft und ehemaligen Festung 

Cosel”. 

23. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr XLV/22 z sesji Rady Miasta z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLV/22 

z sesji Rady Miasta z dnia 28 kwietnia 2022 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 
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NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Halina Mińczuk 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 29 kwietnia do 17 maja 

2022 r. oraz 18 do 25 maja 2022 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.5.2022 z 

dnia 18 maja 2022 r. oraz z dnia 25 maja  2022 r. będące uzupełnieniem informacji z 

dnia 18 maja).  
 

Ad 5. 

Ocena jakości powietrza na terenie województwa opolskiego, ze szczególnym 

uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-Koźle w latach 2020-2021 wraz z działalnością 

kontrolną Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

 

Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Opolu, Barbara 

Barańska przedstawiła prezentację na temat oceny jakości powietrza w województwie 

opolskim – raport za rok 2020 i 2021. 

 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska w Opolu, Wojciech Jarczak przedstawił 

prezentację na temat działań kontrolnych i ich wynikach przeprowadzonych przez 

WIOŚ w Opolu na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w latach 2020-2021. 

 

Andrzej Kopacki zwrócił się z pytaniem, czy za „pikami” benzenu mogą stać awarie 

gazociągu koksowniczego ze Zdzieszowic do Kędzierzyna-Koźla, które miały miejsce 

w poprzednich latach.  
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Wojciech Jarczak poinformował, że nie ma jednoznacznego potwierdzenia, że „piki”, 

które się pojawiały były bezpośrednio związane z tymi awariami. WIOŚ zwracał na to 

uwagę przy kontrolach Polskiej Spółki Gazowniczej.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy mandaty karne wystawione w latach 2020-2021 

dotyczyły tych samych czy różnych podmiotów. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Inspekcji Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska, Waldemar Wejner wyjaśnił, że zdarzają się te same podmioty, a niektóre 

mandaty były wystawiane za inne naruszenia niż były stwierdzane na poprzednich 

kontrolach. Zwykle jest tak, że jeśli WIOŚ stwierdzi tzw. recydywę, wówczas 

wystawia zgodnie z uprawnieniami mandat w maksymalnej wysokości.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał o wysokość tych mandatów. 

 

Waldemar Wejner odpowiedział, że maksymalny mandat za dane naruszenie, które 

może wymierzyć WIOŚ wynosi 500 zł. Jeżeli stwierdzono wiele naruszeń na kontroli, 

wówczas mandaty się kumulują. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady podziękował gościom 

za uczestnictwo w sesji i rzetelne przedstawienie informacji, następnie przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 6. 

Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2021 roku. 
 

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem o potrzeby schroniska na przyszłość, jeżeli 

chodzi o inwestycje. 

Dyrektor MZBK poinformował, że wielką potrzebą jest tegoroczna inwestycja 

polegająca na pokryciu dachu, jest również zalecenie Państwowej Inspekcji 

Weterynaryjnej, aby zrobić w boksach posadzki. Dodał, że obiekt ma już 20 lat i 

chciałby w przyszłym roku wystąpić do Rady Miasta o środki na zrobienie nowych 

posadzek we wszystkich boksach.  

 

Ewa Czubek zapytała również o ilość boksów dla psów.  

 

Stanisław Węgrzyn odpowiedział, że od dwóch miesięcy ilość psów wzrosła o ok. 

15%, nie wie z czego wynika ten wzrost i czy jest on jednorazowy, czy będzie to 

ciągły cykl.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Ad 7. 

Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2021 do 

31.12.2021 r. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2021. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 9. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2021. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 10. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 

dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 11. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 

2021-2025 za rok 2021. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 12. 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że ocena 

została przyjęta i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 13. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2021 rok. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 14. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2021 r. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 15. 

Sprawozdanie z realizacji uchwały „Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 za rok 2021. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz wspomniała, że po przeprowadzonej w 2019 roku kontroli 

Komisja Rewizyjna wnioskowała o zwiększenie nakładu o 50% na remont mieszkań, 

zapytała, o ile zwiększono zasób wyremontowanych mieszkań lub o ile wzrosły od 

2020 roku koszty remontu jednego pustostanu. 

 

Dyrektor MZBK odpowiedział, że ilość wyremontowanych pustostanów wzrosła o ok. 

10% od 2020 r.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, czy epidemia w 2020 roku miała na to wpływ. 

 

Dyrektor MZBK odpowiedział, że nie miała wpływu, podkreślił, że mimo epidemii w 

poprzednim roku wpłynęło o ponad 800 tys. więcej wpływów z należności niż w 

latach poprzednich, nieznacznie wzrosło również zadłużenie.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z kolejnym pytaniem o podaną w 

sprawozdaniu ilość najemców nieopłacających czynszu oraz opłat za media – 1139 

lokali, czy są to lokale wynajmowane na czas nieoznaczony czy socjalne. 

 

Stanisław Węgrzyn poinformował, że jedne i drugie z przewagą lokali na czas 

nieoznaczony. Dodał, że od początku pandemii nie przeprowadzono żadnej eksmisji, 

ponieważ zabraniało tego prawo, w ostatnim czasie uruchomiono dwóch komorników, 

w planach jest trzeci, żeby przyśpieszyć eksmisje.  

 

Katarzyna Kukoka-Bogocz zapytała jaki jest procent osób, które notorycznie nie płacą 

za mieszkania.   

 

Dyrektor MZBK stwierdził, że 337 lokali mieszkalnych ma zaległość powyżej 6 

miesięcy.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z prośbą o przygotowanie zestawienia 

przedstawiającego ilość przydzielonych mieszkań na koniec 2021 roku  w stosunku do 
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roku 2019. Zapytała również jaka jest kwota zadłużenia na dzień 31 grudnia 2021 r. 

oraz ile na dzień dzisiejszy jest wyroków o eksmisję.  

 

Stanisław Węgrzyn poinformował, że na dzień 31 grudnia 2021 r. była to kwota 

24.357.420,00 zł, o 200 tys. więcej niż w roku 2019, wyroków o eksmisję jest 276. 

 

Tomasz Scheller zwrócił się z pytaniem, czy nadal gmina umożliwia dłużnikom 

odpracowanie długu. 

 

Dyrektor MZBK potwierdził, że jest to nadal prowadzone, natomiast chętnych już jest 

coraz mniej.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że inne gminy bazują na ośrodkach tymczasowych, do 

których są eksmitowani dłużnicy. Zapytał, czy w naszej gminie jest coś takiego 

stosowane. 

 

Dyrektor MZBK odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest to stosowane. Firmy, 

które pomagały w eksmisji mają trudności a komornik nie chce z gminą rozmawiać, 

jak nie ma pomieszczenia tymczasowego.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy pomieszczenie tymczasowe musi spełniać jakieś 

wymogi. 

 

Dyrektor MZBK wyjaśnił, że może to być każde pomieszczenie spełniające  warunki 

noclegowe np. noclegownia, hotel, w naszej gminie lub gminie ościennej. 

 

Tomasz Scheller zadał kolejne pytania, czy jest taka możliwość od strony prawnej, aby 

anulować długi oraz czy zadłużenie wpływa na jakieś wskaźniki związane z kondycją 

finansową gminy.  

 

Stanisław Węgrzyn odpowiedział, że RIO nie dopuszcza sytuacji anulowania długu, 

nie można nawet dopuścić do przedawnienia należności, ponieważ jest to naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych. Dodał, że cały czas funkcjonuje uchwała Rady 

Miasta z 2010 r., która pozwala na umorzenie długu kierownikowi MZBK w 

szczególnie trudnych sytuacjach zagrażających bytowi rodziny.  

 

Tomasz Scheller zwrócił się z prośbą o przygotowanie informacji,  ile udało się dzięki 

egzekucji komorniczej ściągnąć należności z zadłużonych mieszkań – w porównaniu 

do wielkości zadłużenia.  
 

Prezydent Miasta poinformowała, że zadłużenie nie wpływa na żadne wskaźniki, 

gmina ma mniejsze wpływy.  
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Ostatnie pytanie radnego Schellera dotyczyło mieszkań do remontu, które miały 

zainteresowanie wśród mieszkańców, czy będą kolejne edycje i czy jest to jakieś 

rozwiązanie na problem z płatnościami u mieszkańców.  

 

Dyrektor MZBK poinformował, że nie zdarzyło się, aby ktoś mieszkający w takich 

mieszkaniach nie płacił za opłaty, jeśli pani prezydent pozwoli to co kwartał będzie 

taka lista mieszkań do remontu, jest to korzystne dla obu stron.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem o pozyskanie funduszy zewnętrznych 

na remonty pustostanów, o czym była mowa w tamtym roku, na jakim etapie jest ten 

projekt. 

 

Dyrektor MZBK poinformował, że zgłoszone zostały cztery projekty, dwa są 

zrealizowane. Będzie złożony duży projekt – modernizacja budynku na ul. Pocztowej 

7 a i b oraz ul. Żeglarska 2, są tam 4 klatki, ma być z tego budynku pozyskane ponad 

30 lokali. Dodał, że rusza remont budynku na ul. Skarbowej 1, są tam 3 mieszkania, z 

których trzeba było wyprowadzić najemców. 

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, ile było zrealizowanych mieszkań w ramach tego 

projektu. 

 

Dyrektor MZBK poinformował, że było to 17 mieszkań.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał również o ilość wyremontowanych pustostanów.  

 

Dyrektor MZBK powiadomił, że łącznie było ich 79. 

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że tak duże zadłużenie wynika z 

pobłażliwości wobec dłużników i braku rozwiązań prawnych.  

 

Katarzyna Dysarz zapytała, czy wpis do Krajowego Rejestru Długów działa na 

dłużników. 

 

Stanisław Węgrzyn poinformował, że ok 4 lata temu rozpoczęto współpracę z KRD, 

jest oddźwięk, umowa została przedłużona. Ponadto pochwalił MOPS, który z 

zasiłków celowych przesyła środki na czynsz. 

 

Jacek Król zapytał jak dużo wniosków o eksmisję jest składanych do sądu i jak są 

rozpatrzone.   

 

Dyrektor MOPS odpowiedział, że po kilkadziesiąt rocznie. Sąd z reguły przydziela 

eksmisję tylko problem jest taki, czy jest to pomieszczenie tymczasowe czy lokal 

socjalny.  

 

Jacek Król zapytał, kto reprezentuje gminę w sądzie.  
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Dyrektor MOPS poinformował, że radca prawny, ale stawiennictwo nie jest 

obowiązkowe, jeżeli sprawa jest oczywista obecność radcy nie jest potrzebna.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta, przed 

przystapieniem do kolejnego punktu porządku obrad, ogłosił przerwę, która trwała od 

16:25 do 16:40.  

 

Ad 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-

Koźlu. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Jacek Król, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (9) 

Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVI/543/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 



11 
 

Ad 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń  kanalizacyjnych na lata 2022-2025”. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 2, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grażyna Filipowicz , Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (7) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVI/544/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń  kanalizacyjnych na lata 2022-2025” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 18. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego nr xxxxx położonego w budynku przy ul. xxxxxxxxxx w Kędzierzynie-

Koźlu. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za”  –  5, ,,przeciw”  –  3, „wstrzymujących się” – 1,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz  

BRAK GŁOSU (6) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVI/545/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego nr xxxxx położonego w budynku przy ul. xxxxxxxxxx 

w Kędzierzynie-Koźlu 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 19. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za 

usługi przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów środkami 

miejskiego, publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości opłat 

dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu rzeczy 

i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie, 10 głosów ,,za”, zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (5) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, 

Marek Piasecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVI/546/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi 

przewozowe, uprawnień do ulgowych i bezpłatnych przejazdów środkami 

miejskiego, publicznego transportu zbiorowego, sposobu ustalania wysokości 

opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób, zabranych ze sobą do przewozu 

rzeczy i zwierząt oraz wysokości opłaty manipulacyjnej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad 20. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za”  –  6, ,,przeciw”  –  2, „wstrzymujących się” – 2,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Marek Piasecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVI/547/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 21. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za”  –  5, ,,przeciw”  –  2, „wstrzymujących się” – 2,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Adam Oczoś, Marek Piasecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów technicznych nie mógł zagłosować w 

systemie eSesja, poinformował, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVI/548/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022-2035 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 22. 

Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przetłumaczenie i wydanie drukiem dzieła 

Augustyna Weltzla pt. „Geschichte der Stadt, Herrschaft und ehemaligen Festung 

Cosel”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że 

stanowisko komisji jest następujące: 

1) komisja a zarazem Rada Miasta dostrzega zasadność tego wniosku;  

2) w budżecie na rok 2022 nie ma środków na realizację zadania;  

3) deklarują, że w latach przyszłych będą pamiętać o tym temacie i wyrażają chęć 

zrealizowania wniosku.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. 

stanowisko. 

 

Tomasz Scheller zwrócił się z pytaniem, ile kosztuje samo tłumaczenie książki, a ile 

będzie kosztował minimalny nakład. 

 

Michał Nowak stwierdził, że trudno podać koszty fachowe, tłumaczenie książki 

wydawanej w XIX wieku, pisanej gotykiem wymaga tłumaczenia ściśle językowego 

przez fachowca, koszty tłumaczenia książki przez miasto Prudnik, 17 lat temu, 
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wyniosły kilkadziesiąt tysięcy złotych. Koszty papieru od tego czasu wzrosły nawet 

trzykrotnie. Jego zdaniem są inne potrzeby dla miasta.  

 

Tomasz Scheller zapytał czy jest opinia specjalisty czy ta książka jest na tyle 

wartościowa i unikatowa, że warto ją przetłumaczyć.  

 

Michał Nowak odpowiedział, że nowej opinii nie ma, ale Augustyn Weltzl jest w 

historiografii postacią znaną i zasłużoną, natomiast trzeba wziąć pod uwagę, że XIX-

wieczna historiografia ma inny, ciężki, nieprzystępny język, spotka się to z 

zainteresowaniem wąskiego grona fanatyków historii. Dodał, że lepiej wydać dzieło 

współczesne historyczne np. badania na temat zabytków Kędzierzyna-Koźla.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że te argumenty przekonują go, żeby się wstrzymać od 

głosu.  

 

Ewa Czubek podzieliła zdanie radnego Nowaka. Nie zgadza się z argumentacją 

zawartą we wniosku w ostatnim zdaniu, że skoro gminę było stać na lokomotywę na 

skwerku, dobrze byłoby uczynić teraz coś dla kultury i nauki. Podkreśliła, że 

lokomotywa jest częścią historii Kędzierzyna-Koźla.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że woli czytać teksty najwcześniejsze i źródłowe niż 

wykrzywione przez kolejne lata czy stulecia. Jego zdaniem przetłumaczenia tego 

dzieła nie powinno się odkładać, zawsze będą jakieś pilniejsze potrzeby.  

 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że w jakiś sposób trzeba ustalać priorytety. Koszty 

tego przedsięwzięcia są niemałe, za cztery takie książki można odkupić basztę 

Montalemberta, która jej zdaniem jest znacznie bardziej znaczącym zabytkiem.  

 

Grzegorz Chudomięt nie zgodził się z przedmówczynią, nie będzie głosował za 

przejęciem takiego obiektu za 250 tys. zł, jeżeli właściciel baszty nie ma pieniędzy na 

jej sfinansowanie niech przekaże gminie za sumę, którą zapłacił czyli kilka tysięcy 

złotych.  

 

Andrzej Kopacki podzielił się opinią, że może warto spróbować pozyskać środki na 

przetłumaczenie tego dzieła z Euroregionu Pradziad. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



17 
 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVI/549/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 maja 2022 r. 

w sprawie wniosku o przetłumaczenie i wydanie drukiem dzieła Augustyna 

Weltzla pt. „Geschichte der Stadt, Herrschaft und ehemaligen Festung Cosel”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 23. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Tomasz Scheller zwrócił się z pytaniem o przetarg na budowę przedszkola na osiedlu 

Cisowa, zwrócił uwagę, że została wybrana najdroższa oferta i zapytał dlaczego 

pozostałe zostały odrzucone.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że najtańszą ofertę złożył wykonawca, który uchylił 

się od podpisania umowy, drugi oferent wpłacił wadium po terminie, co do trzeciej 

oferty okazało się, że jest w trybie składania dodatkowych ofert. Wybrana oferta 

spełniała warunki postępowania i zdobyła najwięcej punktów.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na wyjazd z bramy osiedlowej, gdzie 100 m dalej 

jest przejście dla pieszych i rowerzystów, rowerzystów jadących równolegle do jezdni 

zasłania żywopłot. Podobna sytuacja jest  przy skrzyżowaniu ul. Damrota z ul. 

Powstańców, gdzie duże drzewo zasłania pieszych zbliżających się do przejścia dla 

pieszych. Wspomniał również o parkingu przy ul. Damrota, na którym ostanie miejsce 

parkingowe jest przy przejściu dla pieszych i większy pojazd, który tam zaparkuje 

utrudnia widoczność. Zwrócił również uwagę na sygnalizację świetlną na ul. Jana 

Pawła przy skrzyżowaniu biegnącym do Blachowni, która zasłania słup latarni. 

Ponadto poinformował o utrudnionym wyjeździe z uliczek na ul. Kozielską, przez 

które biegnie ścieżka rowerowa i żeby wyjechać z uliczki trzeba się zatrzymać na tej 

ścieżce i blokuje się przejazd rowerzyście. Na koniec swojej wypowiedzi zaznaczył, 

że jest przeciwny zwężeniu obwodnicy na odcinku od Komendy Policji do ul. Jana 

Pawła, co ogranicza ruch.  
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Sławomir Wołkowiecki zapytał, kto jest odpowiedzialny za znaki drogowe. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że zarządca drogi.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że wiele znaków jest nieczytelnych przez 

rozrastające się drzewa, krzewy. 

 

Artur Maruszczak zwrócił się z prośbą o wskazanie miejsc, aby można było 

zareagować. Na terenie Kędzierzyna-Koźla jest czterech zarządców dróg.  

 

Sławomir Wołkowiecki stwierdził, że przygotuje taki wykaz. Zwrócił się również z 

prośbą o wyrównanie nierówności terenu w parku przy muszli w Koźlu. Ponadto 

zapytał, czy w wyniku redukcji starych, zniszczonych drzew na Plantach będą robione 

nowe nasady.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że na Plantach był kierunek taki, żeby trochę 

przerzedzić wyższą zieleń, która się za bardzo rozrastała i uzupełnić zielenią niższą.  

  

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski poruszył problem braku toalet na kozielskich 

osiedlach, zapytał czy można zakupić toalety płatne na żeton. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że przy większości kozielskich placów zabaw są 

toalety,  jest rozważane postawienie większych toalet przenośnych w okolicach byłych 

szalet miejskich. Na spotkaniach z Radami Osiedla było to sygnalizowane.  

 

Dominik Szustakiewicz poparł wypowiedź przewodniczącego, jemu również 

mieszkańcy sygnalizują brak toalet.  

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że przepisy wymagają od sklepów 

wielkopowierzchniowych posiadanie toalety, może warto byłoby sprawdzić czy tego 

przestrzegają.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 24. 

Wolne wnioski. 

 

Ireneusz Wiśniewski odczytał pismo od pani Ewy Krahl w związku z zakończeniem 

pełnienia funkcji dyrektora Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania, w którym 

podziękowała za współpracę. Ponadto poinformował o terminie następnej sesji, która 

odbędzie się we wtorek 28 czerwca 2022 r. o godz. 10:00. 

 

Ad 25. 

Zakończenie obrad 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XLVI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
Sesja zakończyła się o godzinie 17:45. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 


